
 

   

Плевенчани питат кой трябва да поддържа района край
бившето ШЗО
понеделник, 25 юли 2016

„Защо никой вече не поддържа зелените площи край бившата Школа за запасни офицери в Плевен.
Допреди 2-3 години военнослужещите почистваха тревата край цялата ограда, а сега това се прави
само при входа на Школата. Останалата част от терена прилича на савана“. 

Проблемът беше поставен пред Председателя на Общински съвет - Плевен Мартин Митев от граждани,
живеещи в района на бившето ШЗО. Тяхното желание е местната власт да се ангажира с решаването на
въпроса възможно най-бързо.

След разговор на Мартин Митев с полк. Николай Бешев - командир на военното формирование, стана
ясно, че въпросните зелени площи действително допреди година са били поддържани изцяло на добра
воля от военнослужещите. Поради липса на човешки ресурс и средства обаче тази практика е
преустановена. 

Председателят на ОбС - Плевен пое ангажимент с проблема да бъде запозната общинската
администрация и потърсено решение. 
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